
Referat fra bestyrelsesmødet 
Onsdag den 6. september 2023 

 
Til stede: Pernille, Linda, Connie, Martin, Henrik, Olav, Per og Katharina 

Afbud: Mohamed, Warsan, Tania og Lena  

 
 

    Dagsorden 
 

1. Ordstyrer: Katharina 
2. Godkendelse af referat – august 
3. Øvrige meddelelser fra formanden 
4. Vakerilav 
5. Kassererens meddelelser 
6. Meddelelser fra nedsatte udvalg 
7. Nyt fra Bydelsforeningen  

 
 
 
Ad.1  Ordstyrer 
 Katharina 
 
Ad.2 Godkendelse af referat fra august 
 Godkendt 
 
Ad.3  Øvrige meddelelser fra formanden 
  
 Vilde katte 

Der har været afholdt møde om vilde katte, hvor Pernille, Anja og 
Benita deltog. 

Benita havde haft en snak med kattens værn, som man tog 
udgangspunkt i. Kattens værn mente at hele Tingbjerg er estimeret til 
20 katte. Det tal holder ikke.  
Det der er afgørende er, at kattene der er herhar en fodervært 
tilknyttet.  
Pernille præsenterede nogle kattehuse som ser ok ud og billigere end 
hvis man selv skal lave dem. Anskaffelse af kattehuse sættes på som 
punkt på næste møde. 
Connie håndterer katte og foderværter i SAB og kun i SAB. 
 
Solceller 
Der blev nedsat et solcelleudvalg bestående af: Katharina og Olav. 
Bestyrelsen havde en opfattelse af, at Tania gerne ville deltage i 
udvalget, men efter at jeg har talt med hende viser det sig, at det er 
ikke tilfældet. Så derfor er Tania ikke med.  



 
Møde med SLA 
Det er ikke nødvendigt at fælde så mange træer i de SAB gårdrum, 
hvor der skal bygges rækkehuse. Erstatningstræerne er bestilt da de 
skal have en god størrelse - 20 com i diameter, men vi får selv lov til 
at bestemme hvor erstatningstræerne skal placeres.  
Det vil være godt, hvis beboere er med i planlægningen af gårdrum. 
Pernille har efterlyst kort over gårdrummene, så beboerne selv kan 
tegne forslag ind. 

Det blev drøftet, om der bliver problemer i gårdrummene Hækkevold 
og Helleborg, hvor der er en ekstra sti til kørestole mm. 
Kommer byggeriet for tæt på disse? 
Katharina vil kigge på disse gårde.  
 
Skiltning Øst- og Vestfløjen 
Skilte er forsinket 
 
Erstatningstræ 
Der er ikke plads til det berømte erstatningstræ i afdeling 2. Peter 
Melby taler med Københavns kommune igen.  
 
Implementering af det nye logo 
Det forlyder, at der skal laves en logomanual 
 
Toilet på skolesiden – kælderen 
Toilettet kan både bruges til beboergruppe samt til medlemmer af 
haveforeningen. Der er en beboer der har udtrykt kritik af, at 
havelodderne er for tæt på beboelsen. Men alle procedurer har været 
overholdt. 
 
Vaskerilav 
Der skal være lidt mere fokus på at gøre vaskerierne indbydende. 
Derfor har Katharina foreslået at der laves vaskerilav.  
Bla. Er der også planer om at lave tørrerum på en ny måde. 
Katharina skriver et indlæg i beboerbladet. 
 

Ad.4  Kassererens meddelelser 
Der er brugt 45 kr. på aftenens møde 

 
Ad.5. Meddelelser fra nedsatte udvalg 
  
 Tørretumbler starttidspunkt. 
 Enighed om at tørretiden skal starte en time senere end vasketiden. 

Pernille vil foreslå Nortec, at den første tid kommer til at være fra 7-9 i 
stedet for fra 7-10. Det vil også passe bedre med den sidste tid om 
aftenen.  



  
Katharina skal have møde med en repræsentant fra Nortec omkring 
piktogrammer.  
Der er blevet forespurgt om der ønskes et kort rense/skylle program, 
som man kan bruge forud for sin egen vasketur. Det var der ok til. 
Enighed om, at det ville være en god ide med en papirrulle til aftørring 
af vaskemaskiner (et ark ad gangen). 
 
Det grønne udvalg 

Der er etableret et grønt udvalg for beboere, hvor også de private med 
tilknytning til SAB-haverum kan deltage 
Der skal bl.a. arrangeres kursus/ temadag med en 
biodiversitetskonsulent. 
Fokus på hvad beboerne ønsker i gårdrummene. 
Der er kommet opslag på facebook ligesom der skal et indlæg i 
bladet. 
 
P-udvalg 
Forslag er sat på fsb s afdelingsmøde. 
Går det igennem skal der indkaldes til ekstraordinært afdelingsmøde i 
SAB. 
 

Ad. 7 Bydelsforeningen 
Kommunikation har været et tema og der skal laves et kommissorium.  
 
 
 
 
 
 


